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Hoi IEEE
Pfff, wat een dag vandaag. Ik heb nog een paar losse eindjes en dingen die handig zijn om te weten.

Ik was nog even de berichtgeving over de persconferentie aan het bekijken. Mij viel op, dat aangegeven wordt dat

er allerlei protocollen gemaakt worden voor bezoek verpleeghuizen en openstellen contactberoepen (kappers etc)
en dat nu al wordt aangekondigd dat deze voorgelegd gaan worden aan het OMT. Hoe kunnen we dit rijmen met

het feit dat de agenda van het OMT vertrouwelijk is? En er wordt zelfs aangegeven dat de contactberoepen niet

open kunnen omdat er niet genoeg mondkapjes is. Dus er is al besloten contactberoepen moeten mondkapjes gaan

dragen? Volgens mij gaat er ergens iets mis. Was het RIVM vandaag wel aanwezig in Den Haag? Misschien goed om

dit ook even met VWS of NKC te bespreken?
Deze uitspraken staan in de liveblog van de NOS, ik kan helaas geen directe link vinden.

(https://nos.nl/liveblog/2332115-rutte-naleving-verrommelt-aantal-spoedverwijzingen-bijna-op-normaal-

niveau.html)

1k hebIEEE overigens niet meer gesproken over afstemming van publiceren van medische informatie. En ik

weet ook niet of er een document is met het overzicht van besluiten die zijn genomen na het OMT.

BER gaat morgen naar het NKC. En ze schuift even aan bij het corona-communicatieoverleg van VWS (dus niet

bij het NKC). Er gebeurt namelijk ook het een en ander buiten de lijn van publieksvoorlichting (zoals het filmpje van

. En daar zijn we niet zo goed op aangehaakt. Van [JEEH krijgen we ook een lijstje van welke adviseurs zich

met welke onderwerpen bezig houden.

Komende vrijdag hebben LCI, de gedragsunit en ik een overleg. Ze geven dan uitleg aan hun inhoudelijke stuk (op
verzoek van LCI gemaakt) en laten ons dan ook de eerste gedragsresultaten zien. Dit wilden ze eigenlijk op

maandag of dinsdag publiceren. Ik heb aangegeven dat wij afhankelijk van de inhoud de timing willen bepalen. En

dat het een optie is om het naar dinsdagavond of woensdag te verschuiven. Maar dat is afhankelijk van de

resultaten. 1k hou[IEEEook aangehaakt.

Vanochtend hebben we even over de ‘normale’ organisatie van het coronateam gesproken. Nou, daar zitten we nog

niet helemaal. Gaan we het daar vrijdag verder over hebben? Daarnaast plan ik voor vrijdag een overleg in met mij,

IEEom even vooruit te kijken aan de hand van de voorbereiding van het OMT.

Het strategiedocument dat je naar|AIMhebt gestuurd stuur ik ook alvast naar Dan kan ze een

aanzet maken van de tekening voor de C&D collega’s over de punten waar zij rekening mee moeten houden. Die

kunnen we dan op vrijdag wellicht meesturen met de corona-update. De rest van het coronateam heeft de strategie

overigens nog niet. Zullen we ook voor ons eigen team een kort uitleg geven en daarvoor het stuk rondsturen?

Ik maak nog een overdracht voor | EXEEY Mochten er morgen nog dingen zijn die je wilt overleggen, bel vooral.
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